
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/24-01/06 

URBROJ: 2198-33-02/01-24-3 

Kolan, 31. srpnja 2024. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
S 35. (tridesetpete) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 31. srpnja 2024. godine u općinskoj 

vijećnici s početkom u 10:09 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća 

• Mario Baričević 

• Ivan Čemeljić 

• Josip Zubović 

 

Ostali prisutni: 

• Šime Gligora – Načelnik  

• Ana-Marija Gligora – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

• Petar Šupraha - Voditelj odsjeka za imovinskopravne poslove, komunalno gospodarstvo, prostorno 

planiranje i društvene djelatnosti 

• Marin Oštarić – Voditelj odsjeka za proračun, financije, javnu nabavu i projekte 

• Anita Meštrović – Zapisničar 

 

Nisu prisutni: 

• Šime Šupraha (nije se opravdao) 

• Marin Pernjak (naknadno stigao) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne vijećnike 

i sve nazočne, te otvara 35. sjednicu u 10:09 h. Utvrđuje da je prisutno 5 vijećnika i da postoji kvorum za 

održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnike s 32. i 33. sjednice Općinskog vijeća.  

S obzirom da nema primjedbi daje verifikaciju zapisnika na glasovanje: 

 

ZA: 5 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović) 

Zapisnici s 32. i 33. sjednice jednoglasno su usvojeni. 



AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat, Načelnik pozdravlja sve prisutne i otvara raspravu.  

Mario Baričević postavlja pitanje u vezi deponija materijala, hoće li se to pretvorit u kamenolom, nadalje pita 

što je s postavljanjem mobilnih kućica točnije na zemlji od Zubovića, nadalje pita što je s Crkvom u Mandrama, 

navodi kako je saznano da je neadekvatna električna instalacija postavljena te da klime u Crkvi ne rade. 

Načelnik navodi kako se s deponijem događa isto kako je bilo i na ulazu u Mandre, ali navodi kako vidi da se 

postepeno uklanja otpad, te kazuje kako može jedino poslati komunalne redare na teren kako bi izvidjeli 

situaciju te napisali zapisnik kojim bi se možda ubrzao proces uklanjanja. Ivan Čemeljić navodi kako bi se 

trebalo u prostornom planu izmijeniti stambena zona te staviti namjenu kamenoloma. U vezi mobilnih kućica 

Načelnik navodi kako će zatražiti izvještaj komunalnih redara kako se postupa po tom pitanju te što se dosad 

napravilo. Predsjedavajući navodi kako je i prema Mišnjaku sve devastirano tim kućicama. Načelnik navodi 

kako se u zadnje 3 godine popisalo sve i poslalo nadležnima na postupanje. Načelnik navodi kako će se ako 

vijećnici žele, dostaviti izvješće svima, na što dobiva odgovor od svih prisutnih vijećnika neka im se dostavi. 

Mario Baričević postavlja pitanje može li komunalni redar obustaviti gradnju građevine, na što Načelnik 

navodi kako ne zna točan slijed postupaka.  

Vijećnik Marin Pernjak dolazi na sjednicu u 10:19 sati. 

Načelnik za Crkvu u Mandrima navodi kako je upoznat da ima problema sa strujom, a Mario govori kako tri 

četiri klime ne mogu biti spojene na jednu utičnicu koliko se on razumije. Josip Zubović navodi problem 

ilegalnih deponija, između ostalog spominje južni ulaz u Mandre, na općinskom zemljištu u Reštoru, navodi i 

problem ilegalnih gradnji, na poljoprivrednim zemljištima gradi se i stavljaju razni objekti, napominje kako je 

onda besmisleno donositi urbanističke planove uređenja kada se ne poštuju odredbe, navodi kako će se 

ovakvim ponašanjem uništiti općina, također navodi kako građevinska inspekcija postupa po prijava te kada 

bi ih iz općine prisilili da bi postupanje išlo puno brže. Načelnik navodi kako je u Reštoru privremeno odložen 

iskop od Sv. Duha ali da će to poslužiti za ravnanje terena, što se tiče ilegalne gradnje dobiti će izvještaj, 

navodi kako ima par prijava te će vidjeti koliki vremenski rok ima treba da reagiraju, navodi kako službama 

dosta dugo treba da krenu s rješavanjem predmeta, na što Josip Zubović navodi kako ako se ništa ne poduzima 

onda sigurno dugo traje. Nadalje navodi kako osobe koje imaju novaca devastiraju općinu i ne opravdavaju se 

nikome za učinjene radnje, na što Načelnik navodi kako je prošao kroz Mandre te uvidio da nema uopće 

domaćih ljudi koji investiraju nego sve stranci. Josip Zubović navodi kako je na plaži Sv. Duh probijena nova 

trasa kroz zemljišta, zanima ga tko je platio financiranje, zatim tko je nasuo plažu, tko je investitor, gdje je 

zapelo s uređenjem plaže, gdje je idejni projekt, zelene površine blizu mora koje bi se mogle koristiti za 

različite aktivnosti kada bi se vozila makla s plaže. Načelnik redom odgovora kako se niti jedna cesta nije 

zatvorila te da nitko nema koncesiju na plaži osim ČIOK-a. Josip Zubović pokazuje Načelniku fotografiju Sv. 

Duha. Marin Pernjak navodi kako je došlo do nebrige za prostor, navodi kako se na plaži ne smije postavljati 

ništa fiksno a nailazi na potporni zid na pomorskom dobru, te postavlja pitanje tko je to dozvolio. Nadalje 

navodi kako je izgubio nadu u sadašnjeg Načelnika i ovu vlast, nadovezuje se na Josipa Zubovića u vezi stanja 

u prostoru, navodeći kako je općina nelegalno probila cestu kroz privatne parcele te ukazuje na veliku grešku 

kako je općina izgubila zemlju za koju se teškom mukom borila da je dobije, navodi kako se tako nešto nije 

smjelo dozvoliti. Načelnik navodi kako se na Sv. Duhu nisu odvijali nikakvi radovi osim uređenja parkirališta, 

te da se neće i ne može zaustaviti promet. Marin Pernjak postavlja pitanje tko je dozvolio da se površina koja 

je bila obilježena klondama pokloni nekome. Načelnik navodi kako je općina dala dozvolu za uređenje 

parkirališta te navodi kako je taj zid koji spominje vijećnik napravljen na privatnom zemljištu. Josip Zubović 

postavlja pitanje ima li ČIOK koncesiju te zašto je cesta zatvorena i pretvorena u plažu. Načelnik ponavlja 

kako ČIOK ima izdano koncesijsko odobrenja. Josip Zubović navodi kako bi općina trebala ukinut koncesijska 

odobrenja i urbanističke planove uređenja općine. Marin Pernjak navodi kako je dobio upit postoji li rješenje 

za naplatu kazne ukoliko se radi iako je na snazi zabrana radova u ljetnim mjesecima u iznosu od 500 do 1000 

eura, da li općina nelegalno naplaćuje kazne, na što Načelnik kazuje kako ne zna na temelju čega se izdaju 

kazne i na čemu je to utemeljeno, a Marin Pernjak navodi kako će gospodina koji mu se obratio uputiti u 

općinu po odgovore. Nakon kratke rasprave, Predsjedavajući moli za primjeren razgovor i kako se ne treba 

uvijek isto govoriti jer svi sve znaju. Marin Pernjak postavlja pitanje na koji način općina plaća dječji vrtić u 

Pagu, Načelnik navodi kako je iz dječjeg vrtića dobio ponudu za potpisivanje ugovora koji je za općinu bio 

nepovoljan te se ugovor nije potpisao, ali općina i dalje sufinancira uslugu djeci s područja općine Kolan kako 

je bilo i dok je ugovor bio na snazi, tako da roditelji djece polaznika vrtića nisu nikako zakinuti, navodi kako 

da jednako kao što općina financira nabavu školskih udžbenika i radnih materijala da se isto tako financira i 

usluga pohađanja vrtića, navodi kako je najbitnije da su roditelji zadovoljni i djeca u vrtića a manje bitno kako 

općina pokriva taj dio ako je sve legalno. Marin Pernjak nadalje postavlja pitanje o luci Mandre, tko je dozvolio 

postavljanje pontona i pod čijem je on ingerencijom, a Načelnik odgovara kako je sve unutar bazena luke pod 



Županijskom lučkom upravom te da ga je postavila upravo spomenuta lučka uprava. Marin Pernjak pita u vezi 

kupnje drona, hoće li onda i općina zaposliti općinu osobu koja će rukovoditi s njim, ili će netko iz lovačkog 

društva služiti se s njim, a Načelnik navodi kako se neće samo lovci koristiti dron već će služiti za bilo koje 

potrebe rada općinske službe ukoliko bude potrebno za zaštitu imovine. Marin Pernjak navodi kako je općina 

Kolan turistička općina, ima zaštićene proizvode kao što su janjetina i sir, a plaže su skroz neuređene gdje 

preko ljeta ima i preko 10-tak tisuća ljudi, nadalje kazuje kako općina ne poduzima ništa na Križinama u vezi 

ilegalnog deponija, koje izgleda pretovaralište otpada, te se nada da se ljudi neće naviknut na to, navodi kako 

bi se općina trebala pozabaviti s time i nekako ograditi da ne narušava izgled mjesta. Načelnik navodi kako je 

taj deponij samo privremeno napravljen zbog ČIOK dok se ne napravi reciklažno dvorište, ali navodi kako je 

baš danas stigla suglasnost Ministarstva prostornoga uređenja na urbanistički plan uređenja poslovne zone, te 

s ovim stjecanjem uvjeta krenuti će se s projektom reciklažnog dvorišta. Marin Pernjak pohvaljuje razvoj 

poslovnih zona, ali navodi kako je za sve veće planove bitna konstantnost vlasti, te kazuje kako daje podršku 

sadašnjem Načelniku ako nastavi s ovim radom. Načelnik zahvaljuje na mogućoj podršci, te navodi kako 

potrebe ljudi ne bi trebale ovisiti o vlasti već o ljudima i za ljude. Predsjedavajući navodi kako bi trebalo 

zabraniti promet turistima kroz polje te uz bunar, na što Načelnik navodi kako su se postavili znakovi te su 

cestu izbrisali sa svih karti kako bi se smanjio promet turista, osim ljudi koji imaju ulaze u polja na tom 

području. Navodi kako bi policijske službe možda trebale provoditi red u tom smislu zabrana i kazni jer je taj 

put kroz polje napravljen isključivo za lokalno stanovništvo, jer komunalni redari ne mogu raditi taj posao. 

Predsjedavajući navodi kako bi stvarno policija trebala 2 dana kontrolirati i naplaćivati kazne te možda nekako 

time smanjiti prolaz kroz polje. Načelnik navodi kako je teško to provesti u djelo ali da bi trebali poslati dopis 

policiji za upute. Josip Zubović pita ako je izabran izvođač radova za izgradnju dječjeg vrtića u Kolanu, a 

Načelnik odgovara kako je izabrana tvrtka PE-VLA-KU te baš danas imaju sastanak s njima u 12 sati. Marin 

Pernjak postavlja pitanje ako je tvrtka s Kosova s tri zaposlene osobe. Mario Baričević postavlja pitanje u vezi 

uklanjanja ilegalnih objekata, kako je gospođi iz Varaždina ekspresno srušen objekt u godinu dana, pa ga 

zanima tko je ubrzao proces jer očito postoje mehanizmi za takve radnje samo je pitanje hoće li netko reagirat 

ili neće, prije je izrekao dvije ulice, Vojkova ulica i pokojnog Tonća Zubovića, te traži da mu se izlista do 

zadnjeg objekta što je napravljeno po pitanju tih objekata, kazuje ili neka se zaustavi ili neka se svima dozvoli 

takva gradnja. Marin Pernjak navodi kako bi komunalno redarstvo trebalo malo više poraditi na slučajevima 

ilegalne gradnje, Mario Baričević kazuje kako očito netko ne želi da se time pozabave. Marin Pernjak navodi 

kako je na plaži Sv. Duh situacija izmakla kontroli, nadalje navodi nasipavanje otpada, odvoz otpada, u luci 

Mandre svaki grbin potopi 5 brodova, trebalo bi naći nekakvo rješenje. Načelnik navodi kako se nada da će 

Lučka uprava shvatiti problem koji napravi lebić te da će krenuti u rješavanje tog dijela, nadalje navodi kako 

je projektna dokumentacija napravljena te je izdana građevinska dozvola za luku, samom rekonstrukcijom bi 

došlo i do povećanja broja vezova u luci, tako da je ovaj projekt prijeko potreban.  

Predsjedavajući zatvara aktualni sat. 

 

Predsjedavajući čita dnevni red: 
 

1. I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu  

2. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Kolanjski Gajac 

3. Odluka o I. izmjenama Odluke o redu na pomorskom dobru na području Općine Kolan 

4. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja „Kolan“ (UPU 1) 

5. Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja (KD Pag) 

6. Ulica Brune Bušića - rasprava 

7. Razno 

 

Načelnik daje prijedlog za nadopunu dnevnog reda. Iza 6. točke dodao bi sljedeće točke:  

- Odluka o II. Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine Kolan 

- Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Kolan vezane za izradu UPU15 i 

UPU17 

- Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja Proizvodno-poslovne zone Kolan (UPU 15) 

- Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja Proizvodno-poslovne zone Križine (UPU 17) 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje izmijenjeni dnevni red: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽANA: 2 vijećnika (Marin Pernjak, Josip Zubović) 

 



Predsjedavajući mijenja raspored točaka dnevnog reda, točku 6. stavlja na mjesto 1. točke te čita izmijenjeni 

dnevni red. 

 

1. Ulica Brune Bušića – rasprava 

2. I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu 

3. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Kolanjski Gajac 

4. Odluka o I. izmjenama Odluke o redu na pomorskom dobru na području Općine Kolan 

5. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja „Kolan“ (UPU 1) 

6. Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja (KD Pag) 

7. Odluka o II. Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine Kolan 

8. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Kolan vezane za izradu UPU15 

i UPU17 

9. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja Proizvodno-poslovne zone Kolan (UPU 15) 

10. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja Proizvodno-poslovne zone Križine (UPU 17) 

11. Razno 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje izmijenjeni dnevni red: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽANA: 2 vijećnika (Marin Pernjak, Josip Zubović) 

 

Dnevni red usvojen je većinom glasova. 

 

Ad. 1. Ulica Brune Bušića – rasprava 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako je Predsjedavajući 

tražio da se uvrsti ova točka na sjednicu stoga daje riječ nazad njemu kako bi otvorio raspravu. Predsjedavajući 

navodi kako je dobio upit u vezi Ulice Brune Bušića u naselju Mandre, konkretno osoba pokušava dobiti 

građevinsku dozvolu za gradnju u toj ulici te ne može ishodovati građevinsku dozvolu, postoji li šansa ako 

otvore sudski spor da Općina Kolan izgubi isti jer se nije izdala građevinska dozvola po starom prostornom 

planu gdje je i izrađivač plana rekao da se trebala izdati dozvola. Marin Pernjak pita koje je konkretno pitanje, 

na što Načelnik odgovora kako je zapravo pitanje kako je ta ulica upisana u općinsko vlasništvo, nadalje navodi 

kako je na 26. sjednici Općinskog vijeća dana 17. studenog 2023. godine bio Zaključak o utvrđivanju Ulice 

Brune Bušića kao nerazvrstane ceste jer je cesta i prije bila korištena za potrebe prolaska te je dan prijedlog od 

Općine da se izradi elaborat utvrđivanja nerazvrstane ceste po Zakonu o cestama iz 2011. godine te citira 

Zakon. Navodi kako je temeljem toga izrađen elaborat od strane tvrtke Geon mjerenja, te je bilo prezentirano 

vijećnicima na spomenutoj sjednici. Na ovaj način su se već upisivale ulice i nikad nije bilo problema i sve je 

bilo legalno i po Zakonu. Ako slučajno vijećnici ne žele može se povući odluka o nerazvrstanoj cesti nego se 

mogu čekati izmjene urbanističkog plana uređenja. Navodi kako su po donošenju odluke napravljeni svi 

procesi te su papiri predani svim javnopravnim tijelima na postupanje, međutim Načelnik navodi kako ne zna 

jesu li ih oni proveli u svojim knjigama, dali je provedeno, nema tu informaciju. Na tu cestu općina ima pravo 

te postavlja pitanje vijećnicima ako žele tu cestu ili ne. Petar Šupraha navodi kako je Općina imala zakonsku 

osnovu te je geodetska tvrtka napravila u tim okvirima elaborat nerazvrstane ceste, pitanje je želi li Općina tu 

cestu ili ne, navodi kako je prozivan od strane Ante Zubovića Franića ali da je Općinsko vijeće donijelo takvu 

odluku legalno jer da nije legalno geodetska tvrtka ne bi niti napravila elaborat. Mario Baričević navodi kako 

je i on bio prozvan od strane istog gospodina, ali njega zanima jesu li u spomenutoj pravnoj stvari riješeni 

imovinsko pravni odnosi, na što Petar Šupraha odgovora da jesu, a Načelnik odgovora kako se ovako i 

rješavaju ti odnosi, a Mario Baričević navodi kako je nepovredivo oduzimanje privatnog vlasništva. Petar 

Šupraha navodi kako imaju još jedan slučaj u Općini, slučaj Martinović Nikolić gdje oni nisu prihvatili 

ustupanje puta po cijeni od 50 metara po kvadrata već su tražili veću cijenu te će se sada otvoriti izvanparnični 

postupak, jer su morali po UPU-u ustupiti zemlju Općini. Mario Baričević navodi kako je danas na sjednici 

trebao prisustvovati i geodet koji je trebao obrazložiti elaborat, jer je navodno i Drago Pintar predao nekakav 

zahtjev za tu cestu. Petar Šupraha navodi kako Općinsko vijeće može zatražiti izmjenu elaborata za tu cestu. 

Mario Baričević postavlja pitanje Ante Franića upućeno Josipu Zuboviću ako je 2014. i 2015. godine prolazio 

tuda zajedno sa svojim ocem i micali žicu koja je bila tamo postavljena, na što on odgovara kako je tamo uvijek 

bila postavljena žica, a Mario Baričević navodi kako netko odredio kako je tamo cesta bila još 2011. godine, 

te ako je tamo bila žica i ako je netko prelazio preko njegovog zemljišta tko je on da sad kaže da će tuda sada 

prolaziti cesta. Petar Šupraha opet navodi kako se može izmijeniti elaborat te neka se ucrta cesta dokud stvarno 

može ići, na što Mario Baričević navodi kako ta cesta treba Općini Kolan, ali navodi kako je Drago Pintar 



osobno dao prijedlog da ta cesta izađe malo ukrivo na vertikalu. Načelnik navodi kako je dvaput ta cesta bila 

na vijeću, i mijenjan je elaborat te je takav otišao na vijeće. Mario Baričević navodi kako dolazi do devastiranja 

naselja. Petar Šupraha navodi kako Ante Franić ima pravo potraživati naknadu za tu cestu. Načelnik navodi 

kako Općina ima osnove zakonske za tražiti tu cestu, Mario Baričević kako ima puno cesti koje se mogu otvorit 

ali se ne otvaraju. Jelena Škoda Baričević navodi kako im trebaju ceste te bi trebalo sve otvoriti. Petar Šupraha 

navodi kako geodet ne bi napravio nešto protuzakonito, te navodi kako je ovo isključivo politička odluka. Josip 

Zubović navodi kako je smiješna situacija jer su se već dobile tamo građevinske dozvole a oni sad pričaju o 

cesti, što je trebao biti korak prije, nadalje navodi kako niti jedan geodet neće dovest u pitanje svoje 

obrazovanje i svoj ugled da napravi nešto što nije po Zakonu.  

Vijećnik Marin Pernjak napušta sjednicu.  

Petar Šupraha opet navodi da Općinsko vijeće može izmijeniti elaborat da cesta ne ide preko čestice koja je 

sporna i riješio bi se problem. Ivan Čemeljić navodi kako bi trebali razgovarati s investitorom da se izmijeni 

dio projekta. Načelnik navodi kako Općina nije napravila nikakvu grešku, jer prvo geodet ne bi dozvolio 

protuzakonito provođenje elaborata. Josip Zubović navodi kako je revolt od strane Ante Zubovića Franića 

samo zbog naknade za to oduzeto zemljište. Predsjedavajući navodi neka se službenici Općine pokušaju 

dogovoriti s investitorom i napraviti najbolje moguće. Načelnik navodi kako je svaki daljnji razgovor ovdje 

suvišan. Petar Šupraha navodi kako je odlukom od 50 kuna po metru kvadratnom Općina upisala većinu cesti 

u prostoru. Nakon kratke rasprave, Predsjedavajući kaže kako je zaključak da se ide u pregovore s investitorom, 

te s vlasnikom zemljišta.  

Petar Šupraha napušta sjednicu. 

 

Ad. 2. I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže Proračun. Mario 

Baričević postavlja pitanje zašto se odustalo od uređenja plaže za pse, što se dogodilo sa stavkom uređenja 

igrališta u Mandrama, spominje i uređenje pješačke staze Kolan – mjesno groblje, na što Načelnik navodi kako 

će se igralište pokušati financirati kroz druge izvore financiranja, Predsjedavajući navodi kako su u Gajcu bolje 

uređene plaže za pse nego za mještane. Josip Zubović postavlja pitanje u vezi stavke DVD Kolan u iznosu od 

85.000 €, a Načelnik navodi kako su tekuće donacije uvijek iste i još je stavka smanjena za vozilo jer je 

potrošen manji iznos za nabavu istog a dodana je nova stavka za izgradnju garaže za DVD vozilo na Veloj 

njivi gdje je od strane projektanta procijenjeno kao najbolja pozicija za njezino postavljanje, na što Josip 

Zubović navodi kako valjda struka zna što radi, Načelnik navodi kako bi iza 15.8. trebala biti napravljena 

garaža. Josip Zubović postavlja pitanje što je rekonstrukcijom Ulice hrvatskog viteza Zvonka Zubovića, a 

Marin Oštarić navodi kako rekonstrukcija još nije dovršena, treba još neke stvari odraditi. Marin Oštarić navodi 

kako se potkrala tehnička pogreška u tablici u izvorima financiranja poduplane stavke od 1.3. do 9.1. ali ostalo 

je sve u redu, samo taj dupli dio da treba obrisati te mogu glasiti za konačni prijedlog. Jelena Škoda Baričević 

postavlja pitanje što je s tuševima u Mandrama, je li iznos od 15.000 € utrošenih na njih kao što piše u tablici, 

na što Načelnik navodi kako se potrošen iznos od 3.000 €. Mario Baričević navodi kako je opet pao pritisak 

vode u Mandrama, na što Načelnik navodi kako treba prijaviti Komunalnom društvu Pag. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

PROTIV: 1 vijećnik (Josip Zubović) 

 

Druga točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Marin Oštarić napušta sjednicu.  

 

Ad. 3. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Kolanjski Gajac 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku. Josip 

Zubović postavlja pitanje u vezi nejasnoće odluke te dobiva odgovor od Načelnika kako je ovo generički 

napisana odluka iz sustava e-Planovi te kao takva se ne može izmijeniti.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja 

Kolanjski Gajac: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Josip Zubović) 



Treća točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 4. Odluka o I. izmjenama Odluke o redu na pomorskom dobru na području Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže izmjene odluke 

zbog tehničkih izraza. Josip Zubović postavlja pitanje ima li Općina Kolan pomorske redare, na što Načelnik 

odgovora kako nema zaposlenika koji obavlja tu funkciju. Nadalje Josip Zubović postavlja pitanje može li 

komunalni redar obnašati funkciju i pomorskog redara, na što Načelnik navodi da može nakon položenog ispita 

za pomorske redare, te navodi kako komunalni redari u svim općinama bježe od tog posla jer im se nagomilava 

uz njihov posao još dodatnog posla. Mario Baričević postavlja pitanje može li iz susjednih općina pomorski 

redar doći obavljati posao na području Općine Kolan, na što Načelnik odgovara da može, međutim da ni drugi 

općine nisu imenovale pomorske redare. Načelnik navodi kako se o trošku općine uklanjaju brodovi, ali da su 

poslani inspekcijski zapisnici na nadzor u Lučku upravi u čijoj je ingerenciji luka Mandre, a Mario Baričević 

navodi kako bi on napisao kaznu i stavio iznos da toj osobni koja je napravila prekršaj više ne bi palo napamet 

tako nešto napraviti. Nakon kratke rasprave i uspoređivanja izdavanja kazni u prometu na cesti, zaključeno je 

da bez obzira na to lučka uprava javlja da kazne pokrije jedinica lokalne samouprave. Načelnik navodi kako 

trenutno zna za 4 brodice koje su nepropisno vezane te je upućeno na daljnje postupanje.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o I. izmjenama Odluke o redu na pomorskom dobru na području 

Općine Kolan: 

ZA: 5 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović) 

 

Četvrta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 5. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja „Kolan“ (UPU 1) 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku.  

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja naselja „Kolan“ (UPU 1): 

ZA: 5 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović) 

 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 6. Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja (KD Pag) 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku. Jelena Škoda 

Baričević postavlja pitanje koliko se sredstava godišnje prikupi kroz naknadu za razvoj, na što Načelnik 

odgovara 200.000 kubika vode puta 3 kune. Komunalno društvo Pag procjenjuje trošak izvođenja radova za 

širenje mreže procjenjuje na 87.000 €, a Općina Kolan zasad ima 104.000 € na računu od naknade za razvoj. 

Mario Baričević postavlja pitanje dali to znači da će Općina sama financirati širenje vodovodne mreže a 

Komunalno društvo Pag ništa, zanima ga s kojim sredstvima se širi mreža u Dinjiškoj i Miškovićima, na što 

Načelnik navodi kako ne zna tu informaciju dali se financiraju kroz naknadu za razvoj ili kroz fondove, na što 

Mario Baričević navodi kako naselja Mandre i Kolan nisu pokriveni niti jednim projektom Komunalnog 

društva Pag, na što Načelnik navodi kako je Općina Kolan zapostavljena od strane Komunalnog društva Pag 

što se tiče ulaganja u infrastrukturu. Jelena Škoda Baričević postavlja pitanje jeli ova odluka obvezujuća da se 

ovi radovi izvrše, na što Načelnik odgovara kako bi vijeće trebalo dati suglasnost, te navodi kako općina 

posjeduje lokacijsku dozvolu za ovu cestu. Mario Baričević navodi kako je očito ako Općina Kolan želi nešto 

napraviti na svom području, mora sve sama financirati. Vijećnici opet otvaraju pitanje izdavanja građevinskih 

dozvola bez prethodnog davanja dijela čestice za izgradnju ceste, te kazuju kako bi trebali postrožiti taj dio te 

ukoliko vlasnik čestice ne da dio za cestu ne može mu se izdati građevinska dozvola.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja (KD Pag): 

ZA: 5 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip Zubović) 

 

Šesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 



Ad. 7. Odluka o II. Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima  

općinskog načelnika Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku navodeći 

kako se zadnjih 10 godina nije mijenjala osnovica te da je sada zakonski doneseno povećanje osnovice, na što 

Predsjedavajući navodi kako je to povećanje veće od 70%, na što Načelnik kazuje da su se kroz godine 

postepeno povećale plaće do velikog povećanja sada ne bi došlo, te nadalje navodi kako se ni ostalim 

djelatnicima ne može povisiti osnovica za izračun plaće ukoliko se načelnikova osnovica ne poveća. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o II. Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima 

općinskog načelnika Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

PROTIV: 1 vijećnik (Josip Zubović) 

 

Sedma točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 8. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Kolan  

vezane za izradu UPU15 i UPU17 

 

Predsjedavajući prelazi na osmu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku zajedno s 

odlukama o donošenja Urbanističkog plana uređenja Proizvodno-poslovne zone Kolan (UPU 15) i  

Urbanističkog plana uređenja Proizvodno-poslovne zone Križine (UPU 17). Između ostalog pohvaljuje rad 

Pročelnice koja trenutno radi na više prostornih planova te besprijekorno obavlja svoj dio posla u donošenju 

tih prostornih planova. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o donošenju Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Općine Kolan vezane za izradu UPU15 i UPU17: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Josip Zubović) 

 

Osma točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 9. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja Proizvodno-poslovne zone Kolan  

(UPU 15) 

 

Predsjedavajući prelazi na devetu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako je objasnio sve 

u prethodnoj točci te ukoliko nema pitanja daje riječ Predsjedavajućem da preda odluku na glasovanje. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o donošenju Urbanističkog plana 

uređenja Proizvodno-poslovne zone Kolan (UPU 15): 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Josip Zubović) 

 

Deveta točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 10. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja Proizvodno-poslovne zone Križine  

(UPU 17) 

 

Predsjedavajući prelazi na desetu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako je objasnio sve 

u prethodnoj točci te ukoliko nema pitanja daje riječ Predsjedavajućem da preda odluku na glasovanje. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluka o donošenju Urbanističkog plana 

uređenja Proizvodno-poslovne zone Križine (UPU 17): 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Josip Zubović) 

 

Deseta točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 



Ad. 11. Razno 

 

Predsjedavajući prelazi na jedanaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji se na kraju zahvaljuje 

svim vijećnicima i djelatnicima Općine koji su prisustvovali svečanoj sjednici Općine Kolan, te na bilo koji 

način pridonijeli održavanju iste.  

Predsjedavajući navodi kako se nada širenju poslovnih zona na području Općine Kolan. 

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 12:48 h. 

 

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                Predsjednik Ante Zubović 


